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Voorwoord van de voorzitter 
door Johan de Putter 
 

 
 
Na het zomerse weer giet het nu lekker door. Kan 
eindelijk de hoog nodige grondwateraanvulling 
plaatsvinden. Fijn voor de natuur en ons. Mede 
naar aanleiding van de presentatie van Harry 
Boukes in de voorjaars ALV ben ik aan de slag 
gegaan om een filmpje te maken van mijn werk. 
Een echte aanrader! Binnenkort verschijnt die bij 
de ledencarrousel op de website. Ook in het 
bestuur zijn er ontwikkelingen. Binnenkort loopt 
de termijn van Peter Paul Verbrugge als 
penningmeester af. We hebben al een opvolger 
gevonden! Dat en meer hoor je op de najaars ALV 
in november. Daarnaast een benen op tafel sessie 
om na te denken over professionaliteit. Hoe doe 
je dat? Ook voor mij relevant om over na te 
denken. Veel leesplezier ermee! 
 
Groeten,  
 
Johan de Putter. 
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Het bestuur van WaterForce 
 

 

Johan de Putter                                                 Matty Nierop 
Peter Paul Verbrugge                                     Frank van Dien 
 
Jullie bestuur is weer druk bezig: doelen zetten, 
strategieën verzinnen... en dat maakt dat we 
diverse keren per jaar samen komen. De laatste 
keer bij Matty... Tjonge, wat woont die op een 
geweldige plek! En wat had ze lekkere koekjes 
voor bij de koffie cq thee... ���� 
We verschoven zo maar de datum van de ALV, 
omdat het Deltacongres op dezelfde dag was 
gepland, waar wij weten dat dit voor diverse 
WaterForce leden  een belangrijk evenement kan 
zijn. En dus verplaatsten we onze vergadering naar 
een weekje verderop. 
We bedachten manieren om de volgende ALV 
weer aantrekkelijk te maken. Dichter bij elkaar 
komen, door meer van elkaar af te weten, is een 
beetje ons leitmotiv in de komende periode. 
Daarom zijn we blij dat diverse leden na onze 
oproep aanboden om op die gelegenheid een 
presentatietje te geven over hun vakgebied, hun 
expertise. 
 

Professionaliteit – Ben ik wel 
goed bezig?  
Wanneer: Donderdag 7 nov, van 15:00 tot 18:00  
Waar: Kargadoor, Oudegracht 36, Utrecht 
(Let op!: gewijzigde locatie en tijdstip) 
Aanmelden: zie onderaan artikel 
 
“Ik wil mijn werk professioneel uitoefenen. Niet 
alleen omdat ik daarmee mijn klanten hoop te 
binden, maar vooral omdat het me voldoening 
geeft een klus professioneel te klaren”.  
Maar wat is professionaliteit eigenlijk? Bestaat er 
een algemene deler; of vult eenieder dit op eigen 
manier in? En als er diverse opvattingen bestaan: 
Wat kan ik leren van andermans professionaliteit? 
Wij – Peter Hoefsloot en Kees Blok – willen graag 
nadenken over professionaliteit. Dat doen we op 
bovengenoemde datum en plaats en we doen het 
graag met onze collega’s. We hebben plaats voor 
zo’n 15 mensen. We stellen ons een middag voor 
met weinig structuur en veel persoonlijke 
verhalen. We verwachten veel op te pikken uit 
persoonlijke visies op professionaliteit en uit het 
daarop in ontspannen sfeer doorvragen.  
Wil je mee doen? Graag aanmelden via 
peter@hoefsloot.com of keesblok@runbox.com. 
Deelname is gratis. Na afloop willen we samen 
nog wat drinken en eten (het eten is voor eigen 
rekening).  

 

mailto:peter@hoefsloot.com
mailto:keesblok@runbox.com
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Interview WaterForce lid 

Lisette van den Bos 
geïnterviewd 

 
Dag Lisette, aan jou de eer om als tweede 
geïnterviewd te worden in deze serie vragen & 
antwoorden voor onze WaterForce nieuwsbrief. 
Met deze interviews willen we een beeld geven 
wat de leden van onze verenigingen bezighoudt, 
wat ze boeit aan hun werk, hun privé, hun 
hobby's. Het biedt vast mogelijkheden tot 
samenwerkingsverbanden, omdat we niet zó 
maar achter alle facetten van alle mensen 
komen, als we elkaar hooguit zien op de 
vergaderingen... Dus Lisette, ik weet dat je best 
wel druk bent en een docerende taak hebt, naast 
je zelfstandig ondernemerschap - en wellicht 
daarom niet tot de heel actieve leden behoort - 
maar toch zijn we benieuwd naar je. Of 
misschien wel juist daarom!  
Vertel eens eerst: wat bracht jou in de 
waterwereld?  
 
L: Mijn drijfveer is willen begrijpen; hoe werkt de 
wereld? En daarvoor ging ik bodem, water en 
atmosfeer studeren in Wageningen. Vervolgens 
fascineerde de waterkant me het meest en vooral 
hoe verweven wij Nederlanders zijn met het 
water. We graven wat, plassen erin en zijn er zelfs 
(terecht) bang voor. Ik wilde daar wel aan werken, 
met name aan het begrip over watertekort. 
 
En wat maakte dat je er bleef plakken? 
 
L: Eerlijk? Er was geen reden om eruit te gaan. Ik 
kwam bij Tauw te werken en vervolgens kwam er 
in mijn woonplaats Apeldoorn een vacature vrij bij 
het waterschap aldaar. Leuke mensen, 
interessante projecten, zonder al teveel stress, 
klimaatverandering; ik bleef gefascineerd. Vooral 
toen het deltaprogramma Zoetwater echt ging 
lopen. Al tijdens mijn studie vond ik droogte een 

veel interessanter hydrologisch fenomeen dan al 
dat zichtbare geplons. 
 
Wat is hetgeen waar 
je het meest trots op 
bent, iets dat jij 
specifiek voor elkaar 
gekregen hebt, in 
één van de 
werkgebieden waar 
jij actief in bent? 
 
L: ik ben niet zo’n 
doener en al 
helemaal niet in mijn 
uppie, dus waar ik 
trots op ben zijn de 
momenten dat mede 
door mij 
verbindingen werden 
gelegd, projectteams 
die het licht zagen en 
iets voor elkaar over 
hadden. Een proces 
wat begint te lopen, 
dat maakt mij blij en 
ook een beetje trots 
als dat deels door mijn inbreng komt. Het 
hydrologenteam bij het waterschap Vallei en 
Veluwe, zoals dat in de jaren rondom de fusie met 
alle heisa die daarbij kwam kijken, bleef draaien 
en samen vooruit keek. En nu natuurlijk ben ik 
trots als ik een van mijn afstudeerders zijn 
diploma zie ontvangen!  
 
Wat is het spannendste dat je ooit gedaan hebt, 
in je leven (en dat je met ons wil delen ;-)? 
 
L: dat ik bij het waterschap in 2016 ontslag heb 
genomen, was voor mij niet het spannendste dat 
ik ooit heb gedaan. Gek genoeg had ik er alle 
vertrouwen in dat ik mijn weg wel ging vinden, 
ook al wist ik niet welke vorm mijn verdere 
werkcarrière ging krijgen. Ik heb een KvK-nummer 
gehaald met als doel om veel nieuwe plekken te 
zien. Uiteindelijk is de start op de hogeschool 

1982: geboren in het    
Westland 
2005: MSc. Hydrologie 
en waterkwaliteit (WUR) 
2005-08: Tauw Deventer 
2008-16: WS Veluwe en 
Vallei & Veluwe 
2017: lid van WaterForce 
2017: Docent Water 
           (Hogeschool van 
           Amsterdam) 
2019: student 
Religiewetenschappen 
(Radboud Universiteit) 
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gewoon via een sollicitatie gegaan i.p.v. via de 
flexibele werkvorm die ik mezelf probeerde aan te 
meten. De eerste keer voor een groep studenten; 
ja, dat was veel spannender dan mijn ontslagbrief 
inleveren. 
 

En heb je ook 
iets speciaals 
dat je nog graag 
zou doen (of 
gedaan zou 
willen hebben, 
qua werk? 
 
L: toen ik stopte 
bij het 
waterschap had 
ik alle tijd om 

daar over na te denken! De uitkomst was óf het 
onderwijs in óf naar het buitenland. Dat laatste 
zou ik graag nog wel willen, maar dan wel een 
vorm die bij mij past; langjarig, samenwerkend 
met een organisatie die ingebed is in het land. 
Nadeel is dat familie en vrienden niet mee gaan, 
dus ik denk dat dit er niet van gaat komen. 
Als het gaat om droogte wil ik graag het begrip 
daarover verder helpen verspreiden; via onderwijs 
en toegepast onderzoek op de hogeschool, maar 
ook nog graag binnen de waterwereld. Ik ben 
echter aan een studie begonnen richting het 
beroep ‘geestelijk verzorger’. Als dat mijn 
nevenverdienste gaat worden, ben ik bang dat ik 
hier geen tijd meer voor heb/vrij maak.   
 
Wat doe je het liefst in je vrije tijd? 
 
L: lezen, zowel studieboeken als romans. 
Wandelen, ik ben net terug van een wandelweek 
langs de Engelse noordoostkust met een vriendin 
die bij HHNK werkt. Die kusterosie daar, ook 
interessant! Vorig weekend heb ik weer twee 
vriendinnen mijn woonplaats Deventer mogen 
laten zien, beetje struinen en babbelen. Het lokale 
ontdekken. 
 

En zijn er dingen die je best zou willen doen maar 
waar je maar niet aan toe lijkt te komen? 
 
L: alsof ik het zo druk heb. Dat is alleen het geval 
nu aan het begin van het schooljaar in september 
en bij de afronding van het schooljaar in juli.  
Tijd in kwantitatieve zin is niet de maatgevende 
factor; ik doe de leuke dingen die op mijn pad 
komen en komt iets niet op het juist 
moment…ach, ja het zij zo. 
 
Waarmee zouden we onze vereniging nog beter, 
doeltreffender kunnen maken? 
 
L: moeilijke vraag. Wat mij zzp’er maakte, was de 
hang naar ruimte en flexibiliteit. Ik sloot me aan bij 
Waterforce vanwege het netwerk en verwachte 
geen groep met een eenduidige visie. 
Visievormingsclubjes, daar heb ik helaas genoeg van 
meegemaakt bij het waterschap.. Vooral het laten 
zien van de diversiteit van de leden, lijkt me 
belangrijk. Wie kan ik voor welk thema vragen voor 
een gastcollege?    
 
Zijn er gebieden op het vlak van waterbeheer waar 
nog beslist meer onderzocht en ontdekt moet 
worden? 
 
L: ja, absoluut. We zijn zogenaamd verrast door de 
droogte in hoog-Nederland en lage wateraanvoer in 
de rivieren. Hoezo verrast?! Wat te doen, weten we 
wel allang: de ontwatering verminderen en 
laagwaardig gebruik beperken. Oftewel het 
onderzoek is wat mij betreft vooral gericht op het 
toepassen van droogtemaatregelen en onze 
houding t.a.v. droogte onder de loep nemen. Hoe 
breng je over dat we qua water in Nederland het 
prima kunnen doen met wat we hebben als we het 
watersysteem weer als randvoorwaardelijk voor ons 
handelen beschouwen?  
 
Zijn er vragen waarvan je vindt dat die heel gepast 
zouden zijn in een interview als dit, maar die ik nog 
niet verzonnen heb? 
 

Waar heeft de wereld het 
meest behoefte aan, op dit 
moment?   
L: reflectie; less is more 
 

En op het gebied van water?  
L: idem. Als we het eerlijk 
verdelen, kunnen we drie 
dagen werken en de rest 
van de tijd gezellig samen 
theedrinken. 
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L: aan wie wil je de groetjes doen, haha. Misschien 
wie mij inspireren/geïnspireerd hebben; dan zou ik 
noemen Anne van Loon en Henny van Lanen die 
droogte-onderzoek doen. 

 
En de laatste vraag: Wie wil jij de volgende keer 
geïnterviewd hebben? 
 
L: Eva Eigenhuijsen, ze werkte ook bij Tauw, maar op 
het kantoor in Eindhoven. We hebben elkaar niet 
echt leren kennen, terwijl Eva iemand is waar ik heel 
blij van word. 

Wat nieuws van WaterFocus 

 
 
Het is wellicht interessant om eens wat 
terugkoppeling te krijgen van het front van 
WaterFocus: wij berichten jullie over de 
mogelijkheden die we zien in de markt, maar tot 
op heden hadden we nog niet vaak feedback 
gegeven over het verloop ervan. De WaterForce 
nieuwsbrief is uiteraard een uitstekende plek om 
af en toe van ons te laten horen : 
In voorjaar 2018 was er een uitvraag 
aanbesteding detacheringsdiensten van 
Hoogheemraadschap De Stichtse Rijnlanden 
(HDSR).  Een combinatie van 8 partijen heeft 
hiervoor ingeschreven, onder de naam 
Waterbond. 
Coöperatie WaterFocus is een van de 8 partijen. 
 In mei 2018 werd bekend dat Waterbond voor 6 
van de 9 percelen voldoende hoogte score had. 

Voor deze percelen is een raamovereenkomst met 
HDSR afgesloten voor de duur van 4 jaar met 
mogelijkheid tot verlenging. 
De 6 percelen waarop Waterbond in het 
raamcontract zit zijn: projectbeheersing, technisch 
management, contractmanagement, 
projectondersteuning, handhaving, specialistische 
ondersteuning water kwantiteit en kwaliteit. 
De penvoerder voor Waterbond is Tauw. 
Voor ieder perceel heeft HDSR met 3 partijen 
contracten afgesloten. 
  
Afgelopen 1 ½ jaar zijn er al vele nadere uitvragen 
geweest zoals jullie gemerkt hebben. De uitvragen 
stuurt Joke Nijburg (voorzitter WaterFocus) door 
naar alle leden van zowel WaterFocus als van 
Waterforce. 
Wanneer er leden belangstelling tonen voor een 
uitvraag wordt gekeken of binnen Waterbond 
meer kandidaten beschikbaar zijn. Zo niet dan 
wordt het enige lid middels CV en motivatiebrief 
en tarief aangeboden. Zijn er meerder kandidaten 
binnen Waterbond dan vindt selectie plaats 
middels: “ best man for the job”. 
Tot nu toe heeft dat niet tot conflicten geleid 
aangezien het een heel transparant proces is. 
  
Waterbond doet het erg goed binnen het 
raamcontract:  Van de 49 Nadere 
Overeenkomsten (NOK) is ruim 40% van de 
opdrachten door Waterbond gescoord. Er zijn 
momenteel circa 20 Waterbond leden aan het 
werk bij HDSR. 
 
Mocht je nadere informatie willen dan kun je 
contact opnemen met Joke Nijburg 
(joke.nijburg@waterfocus.nu) of met Johan de 
Putter.  Joke is eerste aanspreekpunt voor dit 
raamcontract, Johan is achtervang. 
 

mailto:joke.nijburg@waterfocus.nu
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Coöperatie WaterFocus 
Dorpsstraat 2 
3981 EB Bunnik 
Tel: 06 – 11 60 08 52 
Website: www.waterfocus.nu 

Bijeenkomsten 
De data van bijeenkomsten en trainingen vind je 
op de website (www.waterforce.nl).  
Zodra er iets nieuws bij komt mailen we jullie dit 
als  Nieuwsflits. 

Reserveer alvast in je agenda:   
do. 21 november 2019  
 
Het belooft een interessante dag te worden. twee 
van onze leden zullen wat vertellen over hun 
métier. En uiteraard zijn er weer beslissingen te 
nemen door de leden en maken we dat het een 
leuke dag wordt met gelegenheid tot netwerken 
en, zoals je gewend bent, de mogelijkheid om 
gezamenlijk te eten, achteraf. 
De locatie volgt zsm. In ieder geval op een ov-
locatie centraal in het land. 

http://www.waterfocus.nu/
https://www.waterforce.nl/
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